
Styremøte i historielaget på skolen, torsdag 12. mai 2022 kl. 20.00 

 

Medvirkende: Anne, Guri, Sonja og Steinar 

 

Post og referatsaker 

*Diverse e-poster fra Kuben og sentrale organisasjoner med info er videresendt til styret. 

*Egde nr. 1 og Lokalhistorisk magasin nr. 1 ble levert ut til styremedlemmene, og et nummer 

  av hver vil bli lagt i biblioteket hos Torill.  

 

Økonomi 

*Sonja har foreslått at vi utvider Vipps tilbudet til Vipps nettbutikk, slik at alle våre årsskrift  

  kan ligge der med rett sum og at folk som handler slipper å regne sammen selv. Dette kan  

  også brukes på pakker med årsskrift, skoleboka, kontingent osv. Idrettslaget bruker dette og  

  det ser veldig ryddig ut. Sonja sjekker med dem om kostnad og tar det videre med Marit. 

*Giro for kontingent for 2022 må gjøres klar for sommeren, de legges i postkassene som  

   tidligere. Teksten må på forsiden. Hvordan kopierer vi opp? Trenger ca. 250 stk. Hvem 

   leverer ut i starten av juli?  

 

Oppbevaring/lagring 

*Arkivskapet er ytterligere forsinket, så Nils har avtalt at vi ønsker det levert i august   

  istedenfor midt i sommerferien. 

*Sonja har lagt alt hun har av referater, årsmeldinger, pdf-er av tidligere årsskrift i skylagring.  

  Hun viste kort frem mappestrukturen. Nå bør hun og Anne gå igjennom Annes arkiv og 

  plassere det som er viktig i samme struktur. Dette bør nok også flere i styre gjøre etter hvert.  

 

Årsskriftet  

*Full gjennomgang – så å si alt klart til trykking, mangler forside og bakside – forslag sendes 

  rundt for avgjørelse.  

*Avtale gjort om å skanne og trykke opp nr. 2, bør få klart innen sommeren.  

 

Årsmøtet fredag 10. juni 

*Ellen Svalheim har bekreftelse sitt foredrag.  

*Kjennhaug er booket av Sonja, Steinar sender tekst om foredraget, Anne lager plakat, Sonja  

  legger ut på sandoya.no og videre på facebook.  

 

Eventuelt 

*Made on Sandøya har marked 11. juni – vi kan selge årsskrift og skoleboka der. Hvem kan 

  stille sammen med Anne? Sonja er bortreist. 

. 

*Neste møtet blir korrektur av årsskriftet, avklares når Anne vet når hun får den til  

  gjennomlesning.  

 

Referent: Sonja 


